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Protokół Nr 50/22 

posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów, które odbyło się 24 marca 2022 r. w trybie obrad 

zdalnych,  w godzinach 08.35 – 09.20. 

 

Zawiadomienie o posiedzeniu stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

Posiedzenie prowadziła Pani Magdalena Zieleń, Przewodnicząca Komisji Budżetu  

i Finansów.  

 

W posiedzeniu wzięli udział członkowie Komisji oraz zaproszeni goście. 

 

Lista obecności członków Komisji stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Komisja przyjęła do realizacji następujący porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia.  

2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia zakresu pomocy obywatelom 

Ukrainy przebywającym na terytorium Rzeczypospolitej Polskiej w związku  

z konfliktem zbrojnym na Ukrainie.  

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej 

mieszkańcom Obwodu Winnickiego na terytorium Ukrainy.  

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Województwa Świętokrzyskiego na lata 2022 – 2040. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Województwa Świętokrzyskiego na lata 2022 – 2040.  

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie województwa na 2022 

rok. 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie województwa na 2022 

rok.  

8. Sprawy różne.  

 

Materiały do pkt. 2-7 stanowią załączniki do akt XLVI sesji Sejmiku Województwa 

Świętokrzyskiego, zaś materiał do pkt. 8 stanowi załącznik do akt Komisji Budżetu i Finansów. 
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Przebieg posiedzenia 

Ad 2. 

Pani Elżbieta Korus, Dyrektor Regionalnego Ośrodka Polityki Społecznej przedstawiła 

projekt uchwały w sprawie określenia zakresu pomocy obywatelom Ukrainy przebywającym 

na terytorium Rzeczypospolitej Polskiej w związku z konfliktem zbrojnym  

na Ukrainie. 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

Przewodnicząca Komisji Magdalena Zieleń, która w nawiązaniu do § 3. Formy i tryb 

udzielania pomocy zostaną określone w odrębnej uchwale Zarządu Województwa 

Świętokrzyskiego, omawianego projektu uchwały, poprosiła o szczegółowe informacje 

dotyczące tego zapisu. 

 

Dyrektor Elżbieta Korus poinformowała, że Urząd Marszałkowski Województwa 

Świętokrzyskiego zakupi zarówno materiały (środki pierwszej potrzeby, środki ochrony 

osobistej), jak i usługi (psycholodzy, doradcy zawodowi, nauczyciele języka). Dodała,  

że Zarząd Województwa zgodnie z potrzebami (po przeprowadzeniu diagnoz i spłynięciu 

zapotrzebowań ze wszystkich gmin województwa świętokrzyskiego) podejmie decyzje komu  

i w jakiej wysokości zostaną one przeznaczone. 

 

Przewodnicząca Komisji Magdalena Zieleń dopytała, czy to Urząd Marszałkowski zakupi 

materiały i usługi, a następnie poprzez gminy będzie je dystrybuować potrzebującym.  

 

Dyrektor Elżbieta Korus udzieliła odpowiedzi twierdzącej. 

 

Komisja Budżetu i Finansów jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

w sprawie określenia zakresu pomocy obywatelom Ukrainy przebywającym na terytorium 

Rzeczypospolitej Polskiej w związku z konfliktem zbrojnym na Ukrainie (Opinia Nr 229/22 

stanowi załącznik nr 3 do protokołu). 

 

Imienny wykaz powyższego głosowania stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

Ad 3. 

Pani Elżbieta Korus, Dyrektor Regionalnego Ośrodka Polityki Społecznej przedstawiła 

projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej mieszkańcom Obwodu Winnickiego 

na terytorium Ukrainy. 
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Głosów w dyskusji nie było. 

 

Komisja Budżetu i Finansów jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej mieszkańcom Obwodu Winnickiego na terytorium 

Ukrainy (Opinia Nr 230/22 stanowi załącznik nr 5 do protokołu). 

 

Imienny wykaz powyższego głosowania stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

Ad 4-7. 

Pani Maria Fidzińska – Dziurzyńska, Skarbnik Województwa przedstawiła projekty 

uchwał w sprawie: 

- zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Województwa Świętokrzyskiego na lata 2022 – 

2040, 

- zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Województwa Świętokrzyskiego na lata 2022 – 

2040, 

- zmian w budżecie województwa na 2022 rok, 

- zmian w budżecie województwa na 2022 rok. 

 

Radny Grzegorz Świercz poinformował, iż musi opuścić posiedzenie Komisji, w związku  

z czym poprosił, aby zapisać w protokole, iż głosuje „za” pozytywnym zaopiniowaniem  

projektów uchwał w pkt. 4-7. 

 

Przewodnicząca Komisji Magdalena Zieleń wyraziła zgodę na powyższą prośbę radnego 

Grzegorza Świercza.  

 

Głos w dyskusji zabrali: 

Radny Andrzej Swajda poprosił o informację nt. zakresu prac na Lwowskiej Bis  

w Sandomierzu. Ponadto zapytał od kiedy posiadamy decyzję ZRID na obwodnicę Staszowa – 

II etap i drogę wojewódzką nr 728, a także o źródło finansowania zakupu przez ŚZDW  

w Kielcach samochodów elektrycznych. 

 

Pan Jerzy Wrona, Dyrektor Świętokrzyskiego Zarządu Dróg Wojewódzkich w Kielcach 

odnosząc się do zapytania o drogę wojewódzką nr 723 w Sandomierzu poinformował,  

że nastąpiła tam zamiana źródeł finansowania, jednakże nie ma to wpływu na tempo 



4 
 

wykonywania prac. Nadmienił, że na dzień dzisiejszy planowane jest przejęcie od Generalnej 

Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad części dokumentów oraz decyzji środowiskowej. Dodał, 

iż biuro projektów, które opracowuje dokumentację na drugą nitkę mostu przez Wisłę  

w Sandomierzu, finalizuje je wyznaczając granicę podziału między naszymi zadaniami. 

Podkreślił, że jest to fundamentalne,  ponieważ na podstawie wyznaczenia granicy podziału 

będzie można też dokonać podziału decyzji środowiskowej na tę, z której będzie korzystała 

Generalna Dyrekcja Dróg Krajowych i Autostrad oraz na tę, którą my będziemy mogli 

wykorzystywać do realizacji naszej inwestycji. Ze względu na to zaplanowanie przetargu 

zostało zamierzone na IV kwartał br., gdyż potrzeba czasu na skompletowanie wszystkich 

dokumentów i staranne przygotowanie specyfikacji istotnych warunków zamówienia.  

 

W odniesieniu do kolejnego zapytania zawiadomił, że decyzję ZRID, która jest już 

prawomocna, otrzymali w pod koniec stycznia br. W chwili obecnej Wojewoda Świętokrzyski 

przystępuje do oszacowania odszkodowań za grunty przejęte decyzją ZRID na własność 

województwa pod pas drogowy obwodnicy Staszowa. Natomiast decyzja ZRID na przebudowę 

drogi wojewódzkiej nr 728 w Plennej została uzyskana w 2018 roku. W jej ramach, w 2021 

roku (jako podetap), został wybudowany nowy most. Wówczas otrzymano dofinansowanie  

w wysokości prawie 50% kosztów tego zadania. Nadmienił, że to czego nie można było ująć  

w zadaniu zrealizowanym w ubiegłym roku jest przewidziane do zrealizowania w roku 

bieżącym i zakończenia w roku 2023.  

 

W odpowiedzi na trzecie pytanie poinformował, że na ten moment nie posiada informacji  

o możliwości pozyskania środków finansowych na zakup samochodów elektronicznych, 

dlatego też ich zakup finansowany jest w całości z budżetu województwa.  

 

Komisja Budżetu i Finansów jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Województwa Świętokrzyskiego na lata 

2022 – 2040 (Opinia Nr 231/22 stanowi załącznik nr 7 do protokołu). 

 

Radna Elżbieta Śreniawska poprosiła, by odnotować w protokole, że w związku z tym,  

że miała problem z potwierdzeniem kworum nie mogła wziąć udziału w głosowaniu w pkt. 4. 

Komisja Budżetu i Finansów jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Województwa Świętokrzyskiego na lata 

2022 – 2040 (Opinia Nr 232/22 stanowi załącznik nr 8 do protokołu). 
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Komisja Budżetu i Finansów jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

w sprawie zmian w budżecie województwa na 2022 rok (Opinia Nr 233/22 stanowi załącznik 

nr 9 do protokołu). 

 

Komisja Budżetu i Finansów jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

w sprawie zmian w budżecie województwa na 2022 rok (Opinia Nr 234/22 stanowi załącznik 

nr 10 do protokołu). 

 

Imienne wykazy powyższych głosowań stanowią załączniki nr 11-14 do protokołu. 

Ad 8.  

W sprawach różnych głos zabrała Przewodnicząca Komisji Magdalena Zieleń, która 

przedstawiła pismo znak: TK-II.8080.3.2022 z dnia 28 lutego br. z Departamentu 

Infrastruktury, Transportu i Komunikacji, które stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

Na tym posiedzenie zakończono. 

                                                                                                      Przewodnicząca Komisji 

 

                                                                                                            Magdalena Zieleń 

Protokół sporządziła: 

Justyna Kobiec - Pronobis    


